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Forsvarsudvalget 
 

Til: Justitsministeren  

Dato: 

Omtryk: 

19. november 2020 

23. november 2020 (samrådsspm. tilbagetages) 

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:  

FOU alm. del 

Samrådsspørgsmål M 

Det fremgår af pressemeddelelsen fra TET om Forsvarets Efterretningstjene-

ste, at der er risiko for, at der ikke er blevet reageret på spionage på For-

svarsministeriets område, og DR har nu afdækket, at USA muligvis har be-

drevet industrispionage mod danske myndigheder og virksomheder via FEs 

kabeltapninger, for at få informationer om bl.a. det milliardstore kampflykøb. 

Vil ministeren på denne baggrund sikre, at spørgsmålet om manglende reak-

tion på spionage kommer til at indgå i undersøgelseskommissionen, jf. lov-

forslag L 53 om undersøgelse af FE? 

 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Eva Flyvholm (EL). 

 

På udvalgets vegne 

 

 

Naser Khader 

formand 

 

Forsvarsudvalget 2020-21
(Omtryk  - 23-11-2020 - Spørgsmål tilbagetaget) FOU Alm.del -  Samrådsspørgsmål M

Offentligt


	FOU alm. del

